
Ivan Tisevski:

Napisao Redakcija
sreda, 09 mart 2016 15:20

  - Poštujem praznik Svetog Trifuna jer smatram da je to dan koji treba da obeležimo.   Ne bi
trebalo toliku važnost da dajemo prazniku koji nema veze sa našim crkvenim kalendarom.
Naravno da zaljubljeni treba da budu srećni ali ne treba da mešamo dva različita praznika u
istom danu.
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